
2008 Onderbouwing agenda punt over ontsluiting Ees op de N34  
op de agenda commissie Omgevingsbeleid van 20 februari. 
> Datum indiening: zondag 27 januari 2008. 
> Door : Renee Westerhof (SP Statenfractie) 
> 
> Omstreeks 12 november heb ik schriftelijke vragen gesteld over de 
> toekomstige verkeersmogelijkheden ter hoogte van Ees en de N34. 
> Aanleiding voor die vragen waren de ervaringen rond de burgerraadpleging 
> i.h.k.v. PVVP en de beschouwingen ter plekke. Overigens heeft het CDA en 
> de PvdA eveneens de situaties ter plekke bekeken. 
> 
> De beantwoording van de schriftelijke vragen op 13 december 2007 stelt 
> niet gerust, dat er een goede oplossing is gevonden voor de 
> ontsluitingsmogelijkheden van Ees. 
> De inloopgelegenheid van 3 januari jl. trok maar liefst 150 bezoekers. 
 
> Eigen berekeningen doen ons vermoeden, dat een volledige ontsluiting 
> (met op en afritten) bijvoorbeeld ter hoogte van de Schapenstreek even 
> veel kosten met zich meebrengt, als de beoogde aanleg van een geheel 
> nieuwe parallelweg naast de het huidige N34 tracé (van afslag Exloo tot 
> de Schaapstreek). 
> 
> Ik hoop door een discussie in de commissie OGB en mogelijk een debat in 
> de Provinciale Staten draagvlak te verkrijgen voor een goede oplossing ter 
hoogte van Ees. 
> 
> Wij hebben een hoorzitting georganiseerd op 4 februari 2008 in hotel de 
> Eeserhof in Ees voor de bewoners van de gemeente Borger-Odoorn. Via deze 
> bijeenkomst hopen wij te horen waar deze burgers de voorkeur aan geven 
> en welke onderbouwing zij daarvoor aandragen. De resultaten van deze 
> hoorzitting zullen onderdeel vormen van de discussie en het debat in PS. 
> 
> Renee Westerhof 
> 
> 
 


